

Savings Account

Maximise on your savings and prepare for your family's future with a KHCB Savings Account. The KHCB Savings Account is a flexible and convenient investment account that gives you the freedom to deposit or withdraw cash at any time while earning profit on your savings.

Account Features

- Available to individuals and companies in BHD, or other currencies based on Bank policy.
- Open a Savings Account with as little as BD 20/-
- Comes with A.T.M Card and a range of online banking services.
- Earn monthly profit calculated according to the average monthly balance maintained in the account.
- Flexibility to deposit and withdraw during Bank working hours.
- Receive SMS notifications of account activity.

Account Opening Requirements

Opening a Savings Account is simple!

Just visit your nearest KHCB branch and bring the following documents:

- Bahraini Nationals: Valid Smart Card / CPR.
- GCC Nationals: Valid ID and passport with documents showing your permanent address.
- Residents of Bahrain and GCC: Valid smartcard / CPR (Bahrain residents only) or valid ID and Residence Permit with documents showing your permanent address

For Follow up

Employee Name :
Branch :
Phone Number :
Date :

Current Account

A flexible solution to your day-to-day banking needs, the KHCB Current Account allows customers unrestricted access to their cash, unlimited transactions and amount is repaid to clients once requested.

Account Features

- Available to individuals and companies in BHD, or other currencies based on the Bank policy.
- The minimum balance required to open a Current Account is BD 300/- or its equivalent in other currencies.
- Cheque book available upon request.
- Monthly Account statement
- Comes with A.T.M Card and a range of online banking services.
- Flexibility to deposit and withdraw during Bank working hours.
- Receive SMS notifications of account activity.

Account Opening Requirements

Opening a Current Account is simple!

Just visit your nearest KHCB branch and bring the following documents:

- Bahraini Nationals: Valid Smart Card / CPR.
- GCC Nationals: Valid ID and passport with documents showing your permanent address.
- Residents of Bahrain and GCC: Valid smartcard / CPR (Bahrain residents only) or valid ID and Residence Permit with documents showing your permanent address

For Follow up

Employee Name :
Branch :
Phone Number :
Date :



Current & Saving Accounts



V1

Shari'a Compliant



@KHCB_bh



khaleeji CB

17 54 00 54

الحساب الجاري وحساب التوفير



حساب التوفير

هو حساب استثماري يتيح لصاحب الحساب الحق في السحب منه أو الإيداع فيه في أي وقت كما يقوم المصرف بتوزيع الأرباح عليه بناء على سياسة توزيع الأرباح المتفق عليها وقت فتح الحساب.

مميزات الحساب

- يفتح للأفراد والشركات بعملة الدينار البحريني أو العملات الأخرى
- إمكانية فتح الحساب بمبلغ ٢٠.د.ب أو ما يعادله من العملات الأخرى
- إمكانية الحصول على بطاقة الصراف الآلي والخدمة البنكية الإلكترونية أيضاً
- ربح شهري يتم احتسابه على متوسط الرصيد الشهري
- إجراء السحوبات والإيداعات في أي وقت خلال ساعات العمل اليومية
- رسائل قصيرة (SMS) إشعارية

متطلبات فتح الحساب

- لفتح حساب التوفير، تفضل بزيارة أقرب فرع إليك من فروع المصرف الخليجي التجاري، لتجد أحد مندوبي خدمة العملاء في الفرع في استقبالك لمساعدتك في الإجراءات الخاصة بذلك، لا تنسى إحضار الوثائق التالية معك :
- الجنسية البحرينية : البطاقة الذكية أو السكانية بشرط أن تكونا ساريتي المفعول
- مواطنو دول مجلس التعاون الخليجي : بطاقة الهوية وجواز السفر ساريتي المفعول / عنوان بريدي واضح
- المقيمون بدول مجلس التعاون الخليجي : البطاقة الذكية / السكانية (للمقيمين بالبحرين فقط) ساريتي المفعول، أو بطاقة الهوية / الإقامة على أن تكون سارية المفعول مع عنوان بريدي واضح

للمتابعة

اسم الموظف :

الفرع :

رقم الهاتف :

التاريخ :

الحساب الجاري

هو حساب يقوم المتعامل بإيداع المبالغ التي يرغب باستخدامها فيه ويمكن لصاحب الحساب سحبها في أي وقت يشاء، بحيث يضمن المصرف هذه المبالغ ويقوم بردھا على أصحابھا عند الطلب.

مميزات الحساب

- يفتح للأفراد والشركات بعملة الدينار البحريني أو العملات الأخرى
- الحد الأدنى لرصيد الحساب هو ٣٠٠.د.ب أو ما يعادله من العملات الأخرى
- الحصول على دفتر شيكات عند الطلب
- كشف حساب شهري
- إمكانية الحصول على بطاقة الصراف الآلي والخدمة البنكية الإلكترونية أيضاً
- إجراء السحوبات والإيداعات في أي وقت خلال ساعات العمل اليومية
- رسائل قصيرة (SMS) إشعارية

متطلبات فتح الحساب

- لفتح حساب جاري، تفضل بزيارة أقرب فرع إليك من فروع المصرف الخليجي التجاري، لتجد أحد مندوبي خدمة العملاء في الفرع في استقبالك لمساعدتك في الإجراءات الخاصة بذلك، لا تنسى إحضار الوثائق التالية معك :
- الجنسية البحرينية : البطاقة الذكية أو السكانية بشرط أن تكونا ساريتي المفعول
- مواطنو دول مجلس التعاون الخليجي : بطاقة الهوية وجواز السفر ساريتي المفعول / عنوان بريدي واضح
- المقيمون بدول مجلس التعاون الخليجي : البطاقة الذكية / السكانية (للمقيمين بالبحرين فقط) ساريتي المفعول، أو بطاقة الهوية / الإقامة على أن تكون سارية المفعول مع عنوان بريدي واضح

للمتابعة

اسم الموظف :

الفرع :

رقم الهاتف :

التاريخ :